

# EVIL DEAD

*CAN THEY BE STOPPED?*

## Cast

Ash ..... Bruce Campbell  
Cheryl ..... Ellen Sandweiss  
Linda ..... Betsy Baker  
Scott ..... Hal Delrich  
Shelly ..... Sarah York

## Credits

Produced by ..... Robert G. Tapert  
Written and Directed by ..... Sam Raimi  
Film Editor ..... Edna Ruth Paul  
Music Composed and Conducted by ..... Joe LoDuca  
Supervising Sound Editor ..... Joseph R. Masefield  
Dialogue Editor ..... Lou Kleinman  
Assistant Sound Editor ..... Dolores Elliott  
Assistant Film Editor ..... Joel Coen  
Photography and Lighting ..... Tim Philo  
Creator of Special Make-up Effects ..... Tom Sullivan  
Supervisor of Photographic Special Effects ..... Bart Pierce  
Second Unit Lighting ..... Joshua M. Becker  
Music Engineered at Audio Graphics by ..... Ed Wolfrum  
Music Editor ..... Sheb Wooley  
Assistant Producer ..... George Holt  
Construction Supervisor ..... Steve Frankel  
Transportation Captain ..... David Goodman  
Location Sound Recording ..... John Mason  
Re-Recording Engineer ..... Mel Zelniker  
Story Consultant ..... Sheila Roberts  
Post Opticals ..... Dynamic Film Lab  
Negative Matching ..... J.G. Films  
Production Assistant ..... Don Campbell  
Special thanks to ..... Simon Nuchtern  
Carol Pierce  
Executive Producers ..... Robert G. Tapert  
Bruce Campbell  
Sam Raimi

Still Photography by Mike Ditz



# EVIL DEAD

*CAN THEY BE STOPPED?*

# EVIL DEAD

## Synopsis

The Motion Picture "Evil Dead" is designed to pull scream after scream from the base of your spine and from the depths of your soul. It is a tale of the supernatural forces which occupy the forests and dark bowers of Man's domain. Ever-present, ever-listening, the evil dead lie in wait for the one ancient incantation that will give them license to possess the living. Five vacationing college students unwittingly resurrect these demons from their ancient slumber - now there is no relief, there is no escape, for the guilty must be punished. One by one the students are shockingly transformed into monsters whose thirst for revenge is insatiable. There is only one way to stop them - through the act of bodily dismemberment. To survive this grueling terror, former friends and lovers combat each other until only one man remains. He must now defend himself long enough to discover the horrible secret of the evil dead...or die trying!

Le film la mort diabolique est conçu pour vous arracher hurlements après hurlements du plus profond de l'âme et des entrailles. C'est l'histoire de puissances surnaturelles qui occupent les forêts ainsi que les coins les plus sombres du domaine de l'homme. Toujours présente, toujours attentive, la mort diabolique attend à l'affût l'incantation ancienne qui lui donnera le droit de posséder les vivants. Cinq étudiants en vacances réveillent, sans le savoir, ces démons de leur vieux sommeil: maintenant plus de repos, plus de salut, car les coupables doivent être punis. Un par un les étudiants sont horriblement transformés en monstre dont la soif de vengeance est insatiable. Le seul moyen de les arrêter: le démembrement. Pour survivre à cette épouvantable terreur, les anciens amis et amants des étudiants se battent entre eux jusqu'à ce qu'il n'y ait plus qu'une seule personne en vie. Celle-ci doit se défendre maintenant assez longtemps pour découvrir l'horrible secret de la mort diabolique...ou mourir à la tâche.

Worldwide Representation

**Irvin Shapiro**

Films Around The World

**In Cannes**

Carlton Hotel  
Room #501

**New York**

Films Around The World  
745 Fifth Avenue  
New York, New York 10151  
(212) 752-5050  
Telex 420572 Film UI

